
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 937
Vil ministeren oplyse, hvilke konsekvenser, det bør have, at vindmøllerne er
blevet meget højere end tidligere, og det oftere forekommer, at der er meget
vind i møllehøjden og lidt ved jorden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
medlem
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